
KS Stari Vodmat
Vodmat mora postati najlepšl del Ljubljane - Čeprav nas

od glavne akcije čiščenja in urejanja zelenic in okolja loči še
dober teden, so krajani Starega Vodmata že očistili velik del
svoje okolice. Tu je potrebno pohvaliti hišne svete, zlasti pa
upokojence, ki nedavno sprejete sklepe že temeljito izvajajo.
Vzorno so očistili svojo okolico tudi vojaki vojne bolnice in
delavci UKC. S čiščenjem so pričeli tudi učenci osnovne šole
dr. Jožeta Potrča. Akcija je v polnem teku. Vendar pa ne bo
enkratna. Vodmat bo urejen vse leto. Pohvaliti moramo tudi
delavce Ijubljanske Komunale, ki nam vedno pomagajo pri
odvažanju materiala, vejevja in smeti. S pomočjo društva
prijateljev mladine bodo pregledali in uredili igrišča in pe-
skovnike.

• * *
Komlsije sveta krajevne skupnosti - Na svetu KS so

sklenili, da bodo poživili delo svojih komisij. V ta namen
bodo prihodnji teden sklicali vse predsednike komisij, pre-
gledali programe dela in pričeli z delom. Veliko dela se obeta
letos potrošniškemu svetu ter komisijam za stanovanjske,
komunalne zadeve in za kulturo.

• • •
Tret|e živl|en|sko obdobje - Letna konferenca društva

upokojencev Stari Vodmat je potekala v delovnem vzdušju.
Po kratkih uvodnih besedah predsednika Franca Štoka so
sprejeli program dela za letošnje leto. Upokojenci so vključe-
ni v aktivno delo večine organizacij in v krajevno samoupra-
vo. V društvu upokojencev je 325 članov ali 54% vseh upoko-
jencev Vodmata. Po starosti je do 70 let 58%, nad 70 let pa
137 ali 42%. V razpravi so izrekli posebno pohvalo Rudiju
Koršiču, Angeli Belič, Ivanki Stišanovič, Brigiti Lukač in
Lojzki Sur!a. Dogovorili so se, da bodo izvedli med člani
anketo o željah upokojencev, zlasti o vključevanju v razne
kulturne in športne.dejavnosti, o organizaciji izletov ter
o vključevanju upokojencev v programe Univerze za tretje
življenjsko obdobje. Program dela obsega 12 konkretnih
točk, ki se dajo ob sodelovanju vseh tudi uresničiti.

• * •

Samo za peteršilj. korenček in solato - Komisija za ko-
munalno gospodarstvo, urbanizem in varstvo okolja je imela
precej problemov, kako pravično razdeliti za vodmatske vr-
tičkarje parcelice pri »Zmaju«. Rahlo prednost so seveda
imeli tisti krajani, ki so se že lansko leto udeležili očiščevalne
akcije. Tako so parcele ob vzhodni in južni meji dobili Marja-

Prtzor z letošnjega člščenja na Starem Vodmatu

na Dominko, Tone Gjergjek, Kati Furar, Marjan Kovačič,
Dinko Stare, Jolanda Škaper, Aleksandr Tajkovski, Lučka
Škaper in Miro Koren. Druge parcele so dobili: Jože Oražem,
Radomir Lukač, Marjan Ravnikar, Dušan Mikuš, Miodrag
Popovič, Jože Miklavčič, Anica Kecič in Roža Penko. Parcele
so majhne, vendar dovolj za peteršilj, korenček in solato.
Parcelo ob bivši tovarni »Zmaj« je razparceliral geometer
Milan Kadunc, za kar mu je svet KS izrekel pismeno priz-
nanje.

• * •

Več sodelovanja - Delegacija za stanovanjsko gospodar-
stvo, ki jo vodi Dušan Tomažič, je ob sprejemanju plana
stanovanjskega gospodarstva Ljubljane za leto 1988 ponov-
no zahtevala priključitve 8 stanovanjskih blokov na toplovod-
no omrežje. Razumemo težavno gospodarsko stanje združe-
nega dela in s tem tudi stanovanjskega gospodarstva, toda
vprašanje toplifikacije na Vodmatu je staro že 10 let in skrajni
čas je, da se upošteva tudi predlog defegacije oziroma kraja-
nov. Odgovor na delegatsko vprašanje v zapisniku seje
Skupščine SSS Ljubljana Center je pomanjkljiv, saj ne zaje-
ma bistvo vprašanja. Etažno ogrevanje si lahko načeloma
uredi vsak stanovalec (na svoje stroške) ob upoStevanju
veljavnih predpisov in zakona o graditvi objektov. Na splošno
pa želimo več sodelovanja med skupnostjo stanovanjskega
gospodarstva, hišnimi sveti, "delegacijo SIS, svetov KS in
krajani.
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